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Ärenden med personalrepresentation 
 

§ 114 
Fastställande av dagordningen 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar fastställa dagordningen.  

 

 

§ 115 
Anmälan av justerat protokoll 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Idrottsnämnden godkänner anmälan av protokoll nr 7/2014 från nämndens sammanträde 

2014-10-21 som justerats 2014-10-23 med protokollsanmärkningen av § 112 skrivelse om 

Kanalplan där beslutsmeningen ändras till att ”förvaltningen ges i uppdrag att bereda 

ärendet”. 

 

 

§ 116 
Justering av dagens protokoll 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Ordförande Emilia Bjuggren (S) utses att justera dagens protokoll tillsammans med 

Billy Östh (M) 

 

 

§ 117 
Anmälan av delegationsbeslut 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Anmälningarna läggs till handlingarna.  

 

Anmälan gjordes av: 
 

Beslut fattade enligt delegation  

 

A. Chefsbeslut – inköp av tillgänglighetsutrustning Skärholmens sim- och idrottshall, dnr 324-

934-2014. 

B. Chefsbeslut – deltagande i konferens Smart Cities & Sport Summit, dnr 013-961-2014. 

C. Chefsbeslut – utredningskostnad för solceller Eriksdalsbadet, dnr 013-962-2014. 

D. Chefsbeslut – videotavla med tillbehör till Eriksdalsbadet, dnr 324-977-2014. 
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§ 118 
Övriga anmälningsärenden 
BESLUT 
 

Idrottsnämnden beslutar 

 

Anmälningarna läggs till handlingarna.  

 

Anmälan gjordes av: 

 

A. Brevsvar från förvaltningen gällande förslag från medborgare om utökade skidspår Söder-

bysjön/Nackareservatet, dnr 426-511-2014. 

B. Brevsvar från förvaltningen gällande förslag från medborgare om modern konstsnöanlägg-

ning för längdskidor Ågesta, dnr 404-783-2014. 

 

 

§ 119 
Månadsrapport för oktober 2014 
Dnr: 101-1211-2014 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Uppföljningen av ekonomi och verksamhet godkänns. 

 

Ärendet 
Förvaltningens månadsprognos per oktober grundar sig på bokslut 2013, kända förändringar 

samt utfall till och med oktober, samt de genomgångar som hölls med samtliga enheter i sam-

band med tertialrapport 2. Årsprognosen, efter resultatdispositioner och beräknad budgetjuste-

ring, innebär ingen avvikelse jämfört med budget. 

 

Jämfört med prognosen som gjordes per september har vissa förändringar gjorts. Den största 

förändringen är att intäktsprognosen för planhyror sänkts. Sänkningen avser främst idrottshal-

lar. Därutöver har även kostnadsprognoserna för vissa enheter inom driftavdelningen ändrats.  

I övrigt har endast marginella förändringar av vissa intäkts- och kostnadsposter gjorts.   

 

Intäkterna från sim- och idrottshallarnas försäljning för oktober månad har ökat marginellt jäm-

fört med 2013, trots att Kronobergsbadet är stängt. Frånsett Kronobergsbadet innebär försälj-

ningen för övriga anläggningar under oktober ökade intäkter med 5,0 procent, vilket motsvarar 

0,6 mnkr, jämfört med intäkterna för oktober 2013.  

 

Årsprognosen för driftbudgeten inrymmer osäkerhet avseende energikostnadsutvecklingen och 

intäktsutvecklingen under året.  

 

Inom idrottsnämndens investeringsbudget redovisas ett underskott om 2,0 mnkr, vilket motsva-

rar begärd budgetjustering för citybadet 

 

I tjänsteutlåtandet lämnas kommentarer till förvaltningens resultat, fördelat på drift och investe-

ringar. 
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Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 
 
§ 120 
Vinterprogrammet 2014-2015 
Dnr: 410-880-2014 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

1. Idrottsnämnden godkänner förvaltningens förslag till vinterprogram för 2014-2015. 

 

2. Förvaltningen får i uppdrag att sluta avtal med Brommapojkarnas IF i enlighet med 

förslag i tjänsteutlåtandet. 

 

3. Förvaltningen får i uppdrag att utreda möjligheterna för snöröjning av fotbollsplaner i 

Järvaområdet. 

 

 

Ärendet 
Vinterprogrammet innehåller stadens utbud av vinteridrott och vinteraktiviteter samt förutsätt-

ningarna för vinterfotboll. Snöröjningen orsakar skador på underlaget och förvaltningen måste 

utveckla arbetsmetoder och rutiner för att minimera skadorna. Möjlighet till uppvärmda konst-

gräsplaner under del av vintersäsongen finns på Stadshagen plan 1 där förvaltningen ansvarar 

för skötsel och bokning samt Grimsta IP och Årsta IP som är föreningsdrivna. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Ordföranden Emilia Bjuggren m.fl. (S), Mehdi Oguzsoy (V), Axel Nekham (MP), Billy Östh 

m.fl. (M), tjänstgörande ersättaren Anna Rosén (FP) samt Fredric Ericsson (C) yrkar även bifall 

till förslaget från (M) om att förvaltningen ska ges i uppdrag att undersöka möjligheterna för 

snöröjning av fotbollsplaner inom Järvaområdet. Se under rubriken BESLUT. 
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Leif Kroon (KD) anmäler följande ersättaryttrande:  

Om jag hade haft rösträtt så hade jag anslutit mig till Moderaternas förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut samt enligt Moderaternas til-

läggsförslag om att ge förvaltningen i uppdrag att undersöka möjligheterna för snöröjning av 

fotbollsplaner inom Järvaområdet. 

  

 

§ 121 
Städupphandling sim- och idrottshallar i innerstaden 
Dnr 125-927-2014.  

 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

1. Nämnden godkänner förslag till förfrågningsunderlag för upphandling gällande städning 

av idrottshallar i innerstaden.  

 

2. Idrottsförvaltningen får i uppdrag att genomföra upphandlingen i enlighet med 

förvaltningens tjänsteutlåtande.   

 

3. Förvaltningschefen får i uppdrag att fatta tilldelningsbeslut samt teckna avtal i enlighet 

med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen behöver genomföra en ny upphandling av städtjänst för idrottshallar i in-

nerstaden då befintligt avtal upphör att gälla den 12 januari 2015. 

 

En gemensam upphandling av städtjänster för sammanlagt nitton sim- och idrottshallar samt 

idrottshallar genomfördes under 2011.   

 

Förvaltningens avsikt är att teckna ett tvåårsavtal med möjlighet till förlängning ytterligare ett 

plus ett år. Utvärdering om uppnådd städkvalitet kommer att göras innan beslut om förlängning 

fattas.  

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 



Idrottsnämnden 2014-11-18  Protokoll nr 8/2014 

 6 

 

Särskilt uttalande 

Emilia Bjuggren m.fl. (S) Mehdi Oguzsoy (V) och Axel Nekham (MP) lämnar ett särskilt utta-

lande enligt följande: 

Den nya majoriteten i Stockholm har inlett arbetet för att skärpa upp stadens upphandlingar. 

Staden ska från och med nu alltid säkerställa att dess personal får arbeta under schysta villkor, 

även i de upphandlade verksamheterna. På samma sätt ska god kvalitet i verksamheten, höga 

krav på miljöarbetet och ett socialt ansvar vara lika självklart i stadens upphandlade verksamhet 

som i den egna verksamheten.  

Vi har redan i denna upphandling påbörjat det arbetet och kommit närmare målet att säkerställa 

schysta villkor i stadens verksamheter. Inom kort kommer vi även ta steget fullt ut och imple-

mentera hela vita jobb-modellen i samtliga upphandlingar. Inget företag ska längre ha möjlig-

heten att genom försämrade villkor för personal, försämrad kvalitet för medborgarna eller lägre 

hållbarhetskrav konkurrera om stadens verksamheter. 

 

 

§ 122 
Städupphandling sim- och idrottshallar i västerort 
Dnr 125-928-2014  

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

1. Nämnden godkänner förslag till förfrågningsunderlag för upphandling gällande städning 

av sim- och idrottshallar i västerort.  

 

2. Idrottsförvaltningen får i uppdrag att genomföra upphandlingen i enlighet med förvalt-

ningens tjänsteutlåtande.   

 

3. Förvaltningschefen får i uppdrag att fatta tilldelningsbeslut samt teckna avtal i enlighet 

med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen behöver genomföra en ny upphandling av städtjänst för idrottshallar i väs-

terort då befintligt avtal upphör att gälla den 12 januari 2015. En gemensam upphandling av 

städtjänster för sammanlagt nitton sim- och idrottshallar samt idrottshallar genomfördes under 

2011. Förvaltningens avsikt är att teckna ett tvåårsavtal med möjlighet till förlängning ytterli-

gare ett plus ett år. Utvärdering om uppnådd städkvalitet kommer att göras innan beslut om 

förlängning fattas.  

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 
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Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande 

Emilia Bjuggren m.fl. (S) Mehdi Oguzsoy (V) och Axel Nekham (MP) lämnar ett särskilt utta-

lande enligt följande: 

Den nya majoriteten i Stockholm har inlett arbetet för att skärpa upp stadens upphandlingar. 

Staden ska från och med nu alltid säkerställa att dess personal får arbeta under schysta villkor, 

även i de upphandlade verksamheterna. På samma sätt ska god kvalitet i verksamheten, höga 

krav på miljöarbetet och ett socialt ansvar vara lika självklart i stadens upphandlade verksamhet 

som i den egna verksamheten.  

Vi har redan i denna upphandling påbörjat det arbetet och kommit närmare målet att säkerställa 

schysta villkor i stadens verksamheter. Inom kort kommer vi även ta steget fullt ut och imple-

mentera hela vita jobb-modellen i samtliga upphandlingar. Inget företag ska längre ha möjlig-

heten att genom försämrade villkor för personal, försämrad kvalitet för medborgarna eller lägre 

hållbarhetskrav konkurrera om stadens verksamheter. 

 

 
§ 123 
Med miljömålen i fokus - hållbar användning av mark och vatten  
Remiss från kommunstyrelsen av Miljömålsberedningens delbetänkande (SOU 2014:50)  
Dnr 015-872-2014  

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Som svar på remissen hänvisar idrottsnämnden till förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen framhåller betydelsen av hållbar fiskförvaltning, ett hållbart vattenbruk, 

förvaltning av småbåtshamnar och uppläggningsplatser samt markens och vattnets sociala vär-

den för idrott, motion och friluftsliv. Förvaltningen lämnar synpunkter och förslag på åtgärder 

avseende fiskeförvaltning, vattenbruk och förvaltning av båtklubbar. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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Särskilt uttalande 

Emilia Bjuggren m.fl. (S) och Mehdi Oguzsoy (V) samt Axel Nekham (MP) lämnar ett särskilt 

uttalande enligt följande: 

Vi vill påpeka vikten av en helhetssyn vid arbetet med en hållbar fiskförvaltning, eftersom åt-

gärder för att stärka fiskbeståndet kan ge både positiva och negativa effekter på andra delar av 

ekosystemet. Förvaltningen av fisket ska dels verka för hållbara fiskebestånd och tillgång till 

rekreation och klassisk fiskevård, men ska även bidra till att bevara olika typer av ekosystem-

tjänster, exempelvis biologisk mångfald. Ett för ensidigt fokus på fiske och fiskevård riskerar 

att underminera arbetet för långsiktigt hållbara marina ekosystem. 

 

§ 124 
Information och övriga frågor  
Förvaltningschef (FC) Olof Öhman informerade om att förhandlingarna med Folksam om för-

hyrning av idrottslokal i Folksamhuset utfallit positivt och att förvaltningen troligen kommer att 

disponera dessa lokaler från och med årsskiftet 2014/2015. Han informerade även om den dom 

som förvaltningsrätten i Stockholm (dom 2014-11-04, mål nr 16293–14) avkunnat beträffande 

den procedur som föregått införskaffandet av badbryggor till citybadet. FC informerade också 

om förändringar i baddräktspolicyn och om den anmälan som gjorts till D O (diskriminerings-

ombudsmannen) beträffande rätten till bar överkropp i simhallarna. Slutligen tog han upp den 

utbildningsdag/överlämningsdag som idrottsnämnden har planerat till den 22 januari 2015 då 

en nyvald nämnd finns. Troligen kommer nämnden att samlas på Carlshälls gård på Långhol-

men.  

Leif Kroon (KD) frågade när ärendet om den träningshall för bandy som varit aktuell en längre 

tid kommer upp i nämnden och fick svar att det troligen kommer upp januari 2015. 

Då ingen mer information eller övriga frågor fanns avslutade ordföranden Emilia Bjuggren (S) 

sammanträdet kl. 18:05 med att uppmuntra förvaltning och nämnd att även fortsatt ta fram ak-

tuella områden att presentera som gjorts idag med vinterprogrammet.  


